
Futbal v regióne

Útoèník TJ Dru�stevník Látky Mário Kurák má formu ako hrom, najlep�í strelec VI. C ligy Stretdoslovenskoho futbalového zväzu má na svojom konte v doteraj�om priebehu 
sú�a�e 28 gólov! Foto: Marián Bazala - www.bazala.sk

NOVÁ PRÍLOHA VO VA�OM DENNÍKU
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mláde� sa po èase 
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Ladislav Lipták: Ide 
o komfort fanú�ika 

a zázemie pre hráèov 
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Mesto Senec s cenou 
Najlep�í tréner

Futbal pri Slneèných jazerách 
podporuje aj mesto Senec. 
Primátor Pavol Kvál oceòuje 
prácu s mláde�ou aj kvalitný tím 
trénerov, ktorí sa venujú nastupu-
júcej generácii. 

�port má v Senci bohatú 
tradíciu, parádne výsledky 
zdokumentovalo aj februárové 
vyhlásenie najlep�ích �portov-
cov mesta Senec za rok 2023. 
Aká je vá� vz�ah k �portu, pán 
primátor? 

Úspe�ných �portovcov, 
ktorí reprezentujú a robia mestu 
Senec dobré meno, oceòujeme 
pravidelne a sme na nich hrdí. Ja 
osobne som �iadny �port nerobil 
sú�a�ne, ale venoval som sa bojo-
vým �portom a ako ka�dý Senèan 
vyu�ívam mo�nosti Slneèných 
jazier - beh, korèule a plávanie.

A aký je vá� vz�ah k futbalu? 
V akej miere podporuje mesto 
futbalový klub M�K Senec?

Senec bol známy hádzanou, 
volejbal sa hrával na jazerách 
v�dy, ale futbal je urèite najpopu-
lárnej�í a najdostupnej�í �port. Z 
toho vyplýva aj podpora mesta, 
èi u� finanèná alebo nepriama 
podpora formou priestorov, ktoré 
ma senecký klub k dispozícii 
v mestskej budove priamo na 
�tadióne.

�tatistiky aj fakty hovo-
ria jasnou reèou - futbal je 
najpopulárnej�í �port a najviac 
detí v rannom veku privádza k 

�portu práve futbal, poèetná 
mláde�nícka základòa M�K 
Senec je toho nakoniec tie� 
dôkazom. Trénerský kolektív 
dostal na vyhlásení ocenenie 
v kategórii Najlep�í tréner, èo 
zrejme vypovedá najlep�ie o 
kvalite procesu práce s mlá-
de�ou. Aký je vá� poh3⁄4ad na 
výchovu mladých talentov pri 
Slneèných jazerách?

Klub M�K pracuje z môjho 
poh3⁄4adu na výbornej úrovni, má 
kvalitný tím trénerov a skúsených 
funkcionárov, o èom svedèia 
ich výsledky na celoslovenskej 
úrovni. Mláde�nícke kategórie sa 
kvalitou a výsledkami vyrovnajú 
aj väè�ím klubom. Tréneri sú pre 
deti vzormi a ich komunikácia s 
nami, rodièmi je výborná. Dô-
kazom sú vz�ahy medzi rodièmi, 
ktorí deckám a klubu fandia 
a podporujú ho. Ocenenie v 
kategórii Najlep�í tréner preto pre 
mòa nebolo prekvapením. 

(Viac o obrode futbalu v Senci 
èítajte na III. strane.)

Primátor Senca Pavol Kvál.

Látky naplnili na finále v Poprade u� tri autobusy 

Všetka pozornosť v bitke o naj-
lepšie dedinské mužstvo sa bude 
už o pár dní sústrediť na oboch fi-
nalistov - TJ Družstevník Látky 
a OŠK Pribiš smerujú pod Tatry 
vo výbornej nálade. 

Mobilizácia fanúšika v Látkach 
vzbudzuje veľký rešpekt, v tejto 
chvíli sú na Podpoľaní naplnené 
už tri autobusy. „Ešte po postu-
pe v druhom kole nám sponzor 
nášho klubu Ján Segeč povedal, 
že keď postúpime do finále, tak 
zaplatí toľko autobusov, koľko 
bude treba. Naši fanúšikovia aj 
fanúšičky sú skvelí, neskutoční,“ 
teší sa z veľkej eufórie v dedine 
starosta Mário Kubiš. „Ďalší ľu-
dia pôjdu do Popradu po vlastnej 
osi, manželky hráčov a deti cestu-

jú autobusom s mužstvom, budú 
tam hádam celé Látky,“ smeje sa 
starosta, ktorý je - verte alebo nie 
- aj kapitánom mužstva! „Finále 
Prezidentského pohára je pre nás 
všetkých obrovským zadosťuči-
nením za tvrdú prácu, ktorú sme 
odvádzali v posledných rokoch a 
teraz sa dostavili výsledky. Veľkú 
zásluhu na našom úspechu má 
vedenie klubu, ktoré vytvára vy-
nikajúce podmienky a osobitnou 

kapitolou sú naši tréneri František 
Novodomec a Mário Tazberík, 
ktorý majú najväčšiu zásluhu na 
tom, ako je mužstvo pripravené 
na každý zápas.“

Cez víkend si Látky zakniho-
vali prehru v VI. C lige Stredo-
slovenského futbalového zväzu, 
kormidelníci Látok si ale ťažkú 
hlavu zo straty bodov nerobili. 
„Pozrite, aspoň sme získali zau-
jímavú skúsenosť. Nič sa nedeje, 

po zápase sme išli dokonca celé 
mužstvo na svadbu, lebo sme par-
tia,“ hovoril za trénerský tandem 
František Novodomec. „Všetko 
naše snaženie smerujeme k finále 
Prezidentského pohára, udržuje-
me vysokú tréningovú morálku 
mužstva, atmosféru aj kondíciu, 
rozvíjame individuálne činnosti 
jednotlivca aj herné kombinácie, 
čiže činnosti, ktoré vytvárajú roz-
diel na ihrisku. Rovnako máme 

informácie o súperovi tak, ako 
ich majú oni o nás, taktika bude 
hrať veľkú úlohu, viac nateraz 
neprezradíme,“ skrýval Franti-
šek Novodomec myšlienkové 
pochody. 

Starostu aj kapitána Látok Má-
ria Kubiša sme podpichli otázkou, 
či prezradí prémie za víťazstvo. 
„Prečo nie? Slovenský futbalový 
zväz vypísal odmenu vo výške 
5 000 € a takú istú sumu sme 

dali do pľacu aj my, čiže bude o 
čo hrať. Prémia je ale až na dru-
hom mieste, my totiž víťazstvo v 
Prezidentskom pohári staviame 
aj nad prípadný úspech v šiestej 
lige, ktorú máme tiež rozbehnutú 
na postup. Snívame krásny sen, 
uvidíme, ako to dopadne,“ dodal 
starosta-kapitán Mário Kubiš s 
dôvetkom, že aj touto cestou chce 
poďakovať všetkým sponzorom, 
ktorí podporujú futbal v Látkach.

Prezidentský pohár �printuje do 
cie3⁄4ovej rovinky druhého roèníka. 
Oèakávané finále sa bude hra� 
v stredu 8. mája v Národnom 
tréningovom centre v Poprade. 

Prezidentský pohár: Finále sa blí�i

Májový �afranko cup kategórie U11 sa bude hra� v Stropkove aj za úèasti Slovana 
Bratislava. Oáza futbalu na východe Slovenska sa predstavuje v plnej kráse, viac 
èítajte na II. strane.

Zápas 18. kola 
VI. C ligy TJ 
Dru�stevník Látky 
� MFK Spartak 
Hriòová (8:0) pred 
takmer pä�sto 
divákmi náramne 
chutil hetrikovému 
strelcovi domácich 
Jánovi Kubi�ovi (s 
èíslom 18). Foto: 
Marián Bazala 
- www.bazala.sk
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TJ Dru�stevník Látky.


